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Tisztelt Elnök Úr!

Az Országgyűlésrő l szóló tv . 42. § (8) alapján bejelentem, hogy írásbeli kérdést kíváno k
benyújtani Lázár János Miniszterelnökséget vezet ő miniszter részér e

„A csalás és a hazugság is átruházható? ”

címmel .

Tisztelt Miniszter Úr !

Az Ön államtitkára L . Simon László rákellenes táplálékkiegészít őként kínált barackmagot a
családi borászatában, mely ügyben a Nemzeti Élelmiszerlánc-biztonsági Hivatal vizsgálato t
indított . Az ügy kipattanása után az RTL Klub hétf ői híradójának az államtitkár azt mondta ,
az egészhez nincs is köze, a barackmagot soha nem tudták forgalomba hozni, a Simon é s
Simon Ktl . pedig nem is az övé, hanem a feleségéé . További kérdésre, amelyben az irán t
érdeklődtek, hogy van-e bármilyen kutatás a barackmag rákellenes hatását alátámasztására ,
azt közölte : nem tudja nem orvos.

L. Simon László tehát nem csak a csalás alapos gyanújába keveredett, hanem két kérdésbe n
hazudott is . Az államtitkárnak tudnia kellett — függetlenül végzettségétől -, hogy
táplálékkiegészítőt valótlan felirattal nem hozhat forgalomba. A másik hazugságot a cég
tulajdonlása kérdésében követte el, jelesül állításának ellentmondott a hatályos cégkivonat ,
és saját vagyonbevallása is továbbá a borászat honlapja, ahol ezt írják : "Üdvözöljük
oldalunkon, ahol az író és politikus L . Simon Lászlót most családi cégének borain keresztü l
ismerheti meg közelebbrő l. "

Nem volt véletlen tehát hogy Ön a négyszemközti megbeszélésük után hivatalos, nyilváno s
közleményben jelezte államtitkárának, hogy azt tartaná helyesnek, ha L . Simon László
megszabadulna minden gazdasági érdekeltségét ő l .

Felhívom Miniszter úr figyelmét, hagy a cég eladásával, vagy bármely családtagra val ó
átruházással együtt a csalás alapos gyanúját és a hazugságokat nem tudja átruházni .
Kétségem sincs afel ő l, hogy sem a rendőrség, sem az ügyészség nem fog okot találni az
eljárás megindítására, de a tényt akkor sem tudja megváltoztatni. A tényt pedig maga az
államtitkár sem tagadta, csak annak mértékét, hiszen azzal védekezett, hogy a
barackmagtörő berendezésük nem működött .



Kérdezem ezért Miniszter urat :

Miért nem az államtitkári megbízatásáról való lemondásra szólította fel L . Simon Lászlót a
nyilvános közleményben?

Megtisztelő válaszát írásban várom .

Budapest, 2015 . augusztus 29 .
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